
Referat til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 30.09.2024 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Michael 
Helsinghoff, Tommy Lauth, Vivi Berthelsen,  
Kim Terp og Henning Olsen 
Tid:  18.45 
Sted: Klubhuset (lokale er booket) 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:  Mette og Adam 
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 HG/NIF kvinder 
 
 
 

 Vivi/Peter 
orienterer 

 *Holdet ligger pt. nr. 5 i rækken. 
*Der bruges stadig meget tid for at finde 
nye sponsorer, bla. er der lige indgået en 3 
årig aftale med FAS. 
*Pt. arbejdes der på at finde sponsere til 
bespisning på eksterne ture 
*Der er rigtig god stemning i truppen, og 
de nye er også kommet godt med. 
 

3  Nyt fra formanden 
 
 
 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 *Sponsorarrangement – ca. 25-30 
deltagere (vores nuværende sponsorere), 
lidt spisning, så lidt fodbold træning, PD 
informerede om klubben. Min. 3 nye 
sponsorater indgået. 
Næste arrangement 12/11-24 på Humle for 
de samme deltagere. 
*Sparekassen Sjælland har vi fået penge til 
bla. bolde/tøj 
Dette tøj skal bruges til de små årgange, 
som der har været efterspørgsel på. 
*Niu har vi også fået penge fra til noget 
agility udstyr. 
*Fællesstævne med NIF. Sidst de holdte 
var det kun én dag. Hvis det også skal være 
med overnatning, så skal vi bruge nogle 
frivillige til hjælp. Søs er kontaktperson fra 
HG 
*Fra 1/10-24 kommer der vagtselskab på, 
som låser kl.22.30 iflg. HIC 
*Det er svært at håndtere vores 
sponsorere på nuværende hjemmeside, 
som vi har via DBU. Skal vi have en ny 
hjemmeside for HGQ hvor vi kan vise disse 
? 
Nuværende hjemmeside skal opdateres for 
betalende sponsorere – TL/HO 
*PD har haft møde med PB som stopper 
som HOC men fortsætter som konsulent 
for HG. 
Ny HOC søges  
 
 



4 Økonomi 
 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 
 

  *Spar Nord har et system som kan reg. 
Alle klubbens ting. Alle i bestyrelsen skal 
registreres 
*Regnskab er afleveret og godkendt. 
Nuværende budget/regnskab følges 
*Kommunen har udbetalt 100% til træner 
udd. 
*Ikke så mange spillere i restance mere 
 

5 Årshjul 
 
 
 
 

Gennemgang 
for kommende 
måned 
 
 

  *Træner kontrakter er der lavet til et år, så 
dette er der styr på 
*Fodboldskole for 2025 ansøges nu. 
Muligvis sidste år for TL 
*CD og GP skal have besked om ansøgning 
af mesterrække ol. 
 

6 Evt. 
 
 
 

 
 

  *KT faldt nede, hvor der mangler asfalt, 
kan vi give HIC besked om at få dette 
udbedret, så ikke det blive værre næste 
gang, der er en som falder – PD giver HIC 
besked 
*Kan vi ikke have salgsvognen mere åbnet? 
Kunne man evt. få nogle årgange til at få 
opgaven ? 
*VB laver et skriv, vi kan få sat op ude på 
Seniorværkstedet, om der var nogle som 
ville hjælpe i salgsvognen 
 

7  
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   Næste datoer for møder : 
21/10-2024 
25/11-2024 
13/1-2025 
3/2-2025 
11/3-2025 
7/4-2025 
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